
 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
         Θεσσαλονίκη, 19/07/2021 

 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Χωρίς αναισθησιολόγο το νοσοκομείο της Ιεράπετρας» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με καταγγελίες κατοίκων της Ιεράπετρας και σύμφωνα με ανάρτηση σε τοπική 
ιστοσελίδα του Διαδικτύου, «φωτιές» έχει ανάψει το θέμα της μετακίνησης του 
αναισθησιολόγου του Νοσοκομείου της Ιεράπετρας στο νοσοκομείο του Αγίου 
Νικολάου. Έντονες είναι οι διαμαρτυρίες των εργαζομένων στο εν λόγω νοσοκομείο 
αλλά και οι καταγγελίες των κατοίκων, ώστε να σταματήσουν η υποβάθμιση και η 
αποδυνάμωση του νοσοκομείου της Ιεράπετρας. Εργαζόμενοι αλλά και πολίτες είναι 
έτοιμοι για δυναμικές κινητοποιήσεις, αν το ζήτημα δεν επιλυθεί άμεσα. Δυστυχώς, ο 
άνω αναισθησιολόγος εντάχθηκε κανονικά στο πρόγραμμα των εφημεριών του 
αναισθησιολογικού τμήματος του Γενικού Νοσοκομείου του Αγίου Νικολάου, 
ξεσηκώνοντας τις έντονες διαμαρτυρίες φορέων και τοπικής κοινωνίας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε να μεριμνήσετε σχετικά, ώστε να σταματήσει η υποβάθμιση και 
αποδυνάμωση του Νοσοκομείου της Ιεράπετρας με ενίσχυση του ανθρώπινου 
δυναμικού του εν λόγω νοσοκομείου και κάλυψη όλων των κενών θέσεων ειδικοτήτων 
στο ανωτέρω νοσοκομείο; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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